Class 28

Games, toys, playthings and objects of amusement, such as snow globes and confetti, are in this class.

競賽遊戲用品、玩具、遊戲器具以及娛樂性物品屬於本類;例如玻璃 雪球及五彩碎紙。

Decorations for Christmas trees, Christmas trees of synthetic material and Christmas tree stands are in Class 28 as well. However, candles, electric lights and confectionery decorations for Christmas trees are in the appropriate classes for candles, lights and confectionery, namely, <u>Classes 4</u>, <u>11</u> and <u>30</u>, respectively. Natural Christmas trees are in Class 31.

聖誕樹裝飾品、合成材料製聖誕樹和聖誕樹座也屬於第 28 類。但是 聖誕樹裝飾用的蠟燭、電燈和糖果,依其適合蠟燭、照明燈和糖果的 商品類別,而分別屬於第 4、11 類及第 30 類;天然聖誕樹屬於第 31 類。

All amusement and game apparatus, whether with integrated display screens or adapted for use with external display screens or monitors, are in Class 28, along with the controllers for such apparatus. However, although all video game apparatus is in Class 28, it should be noted that game software is in Class 9.

所有娛樂及遊戲裝置;不論是組合式的顯示螢幕或是外部用顯示螢幕或顯示器及其控制器,都屬於第 28 類。雖然所有視頻遊戲器具屬於第 28 類,但應注意,遊戲軟體屬於第 9 類。

While most gymnastic and sporting articles are in Class 28, there are some significant exceptions, such as protective helmets and goggles for sports in <u>Class 9</u>, gymnastic mats in <u>Class 27</u> and boots for sports in <u>Class 25</u>. Similarly hunting and fishing tackle for

recreational purposes is generally in Class 28 but some related goods such as hunting firearms and harpoons for fishing are in other classes (<u>Class 13</u> and <u>Class 8</u>, respectively).

雖然大部分的體操和運動用品屬於第 28 類,但有一些值得注意的例外,像運動用護頭盔和護目鏡屬於第 9 類;體操墊屬於第 27 類;運動用靴屬於第 25 類。同理,娛樂目的用的狩獵和釣魚用具屬於第 28 類,但有一些相關商品;如獵槍和捕魚叉商品屬於別類(分別屬於第 13 類和第 8 類)。